

# White Ribbon Campaign

## Stefan Schwartze

Germany, Member of the German Parliament





*We must not tolerate violence against women. It is at odds with our values of equality and violates the human right to physical and mental integrity. The Gewalt gegen Frauen hotline is a nationwide hotline providing advice and support for women who are the victims of violence. Women of all nationalities can contact us anonymously and free of charge by calling 08000 116 016 or by accessing our support online.*

---

### **Read the statement in German**

*Gewalt an Frauen dürfen wir nicht tolerieren. Es verstößt gegen unsere Werte der Gleichberechtigung und zerstört das Menschenrecht auf körperliche und geistige Unversehrtheit. Das Hilfetelefon "Gewalt gegen Frauen" ist ein deutschlandweites Beratungsangebot für Frauen, die Gewalt erlebt haben oder noch erleben. Unter der Nummer 08000 116 016 und via Online-Beratung unterstützen wir Betroffene aller Nationalitäten anonym und kostenfrei.*

---

